
 
JEGYZŐKÖNYV 

a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő 
2010. január 11-i  

 üléséről 
 
Helyszín: Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Dr. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Mátay József, Hoós Sándor, 
Paróczi Tamás, Nagy Géza, Schaffer Beatrix, Szulyovszky László tagok, (Bódis 
Tamás távol) Szabó Lászlóné a Közösségi Ház vezetője.  
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította a 
határozatképességet, és az ülést megnyitotta. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János 
 
Dr. Kisfalvi Péter javaslatot tett a napirendi pontokra, melyet a RÖK. az alábbiak 
szerint elfogadott: 
 
1/2010.(I.11.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő  sz. határozat   
Napirend: 

 

   

1.  A 2010. évi munkaterv összeállítása. 
2.  Egyebek. 

       
A Részönkormányzat egyhangúlag ( 8 igen szavazattal) elfogadta a napirendet. 
 

1.  A 2010. évi munkaterv összeállítása. 
 
 
Dr. Kisfalvi Péter az alábbi javaslatokat fogalmazta meg a RÖK. 2010. évi 
programjaira, munkatervére: 
 

- 2010. április 17. – szombat - Kamaraerdő takarítása. 
- Kamaraerdő Napja, 2010. május 22. – szombat. 
- Szüreti Bál, szeptember 25. szombat. 
- Részvétel a BUDAÖRS FESZTIVÁLON, saját programmal. 
- A város KÖRNYEZETVÉDELMI rendeletének elkészíttetése, kéri a 

Városépítési Irodától a vitaanyag elkészítését. 
- Tekintettel az országgyűlési képviselő választásokra az áprilisi ülés március 

29-én kerül megtartásra. 
 
Mátay József – írásban kiosztott - javaslatai a munkatervhez: 
 
Kamaraerdő tisztaságáért nap megrendezése. 
Kamaraerdő napja megrendezése. 
A szabadidőpark ünnepélyes megnyitása. 
Sportgála a parkban. 



 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a Szabadidőpark megnyitására még nincs időpont, 
nem lehet tervezni, a sportgála megrendezésére sincs jelenleg reális időpont. 
 
2/2010.(I.11.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő  sz. határozat   
 
A Budaörsi Részönkormányzat – Kamaraerdő a Kamaraerdei Részönkormányzat 
2010. évi munkatervét, programját az alábbiak szerint fogadja el:  
 

- 2010. április 17. – szombat - Kamaraerdő takarítása. 
- Kamaraerdő Napja, 2010. május 22. – szombat. 
- Szüreti Bál, szeptember 25. szombat. 
- Részvétel a BUDAÖRS FESZTIVÁLON, saját programmal. 
- A város KÖRNYEZETVÉDELMI rendeletének elkészíttetése, kéri a 

Városépítési Irodától a vitaanyag elkészítését. 
- Tekintettel az országgyűlési képviselő választásokra az áprilisi ülés március 

29-én kerül megtartásra. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (8 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 
2. Egyebek: 
 
2/1. Mátay József az egyebek napirendhez az alábbiakat javasolja: 
 
A 2009. évben felvetett problémák, amik nem lettek megoldva, és amit 2010-ben 
el kellene végezni. A vasúti felüljáró mellet lévő csapadékvíz árok kitisztítása, 
ami önkormányzati terület. Már többször lett jelezve. 
A 41-es villamos végállomásával szemben lévő buszmegálló buszöblének 
kialakítása. 
A Kamaraerdei út 63.és 65. számú ingatlanok rothadó ágakból, indákból lévő 
kerítésének eltávolítatása a tulajdonosokkal. Az emberi környezethez méltó látvány 
kialakítatása. A korhadó ágak rálógnak az amúgy is keskeny járdára. 
Az utcanévmutató oszlopok kihelyezése. 
Forgalomirányító (megfelelő) táblák felülvizsgálata, újak kihelyezése. Virágos 
Kamaraerdőért  Pályázat kiírása. 
A buszközlekedéssel kapcsolatos tájékoztató nem volt teljes körű.  
Kis Gyula javasolta, hogy a Beregszászi utcánál megállni tilos táblák kerüljenek 
kirakásra, figyelemmel a forgalmi helyzetre. 
 
Schaffer Beatrix jelezte, hogy mindenki érdekét a buszközlekedésnél nem lehet 
megoldani. Száz ember akarja meghatározni kétezer közlekedését. A lakásokat, 
házakat figyelő ember a mai napig kukkolja a házakat, kéri, hogy a 
rendőrkapitányság a lehetőségei szerint intézkedjen. Nagyon sok az illegálisan 
kihelyezett reklámtábla, kéri az engedély nélküli táblák eltávolítását. Kéri, hogy a 
Kismartoni út átépítése előtt a közműveket is cseréljék ki, egyeztessenek, a 
vízvezetéket és az elzáró csapokat is ki kellene cserélni.  
 
Szulyovszky László elmondta, hogy fokozottabb figyelmet kell fordítani a 
virágosításra. Kiemelten kellene foglakoznia a több oxigéntermeléssel, mert többen 
kiirtják a telkükön a teljes zöldfelületet. Valami megoldást kel találni, akinek telke van 



azon zöldfelületnek kell lenni. Sajnos ez több ingatlan esetében előfordul (hogy 
nincs). Rossz a tulajdonosok és a hatóság hozzáállása. Puszta föld ne lehessen 
zöldterület. A Beregszászi u. 49. sz. előtt a tulajdonosok által ültetett és gondozott 
fákat az útépítő munkások kivágták és az önkormányzat nem gondoskodott 
pótlásukról. 
 
Hoós Sándor hiányolta, hogy a város a kamaraerdei területen a zöldfelület 
növelésére nem tett kellő intézkedéseket. 
 
A RÖK. kéri, hogy a Kismartoni utca átépítési terveit – zöldfelületi tervekkel együtt – 
egyeztessék a RÖK-el. 
 
Dr. Kisfalvi Péter jelezte, hogy a zöldfelület kérdésében hatósági fellépésre nem lát 
lehetőséget. 
 
2/2. Paróczi Tamás javasolta Szűcsné Taba Judit szociálisproblémája 
megvitatását. A napirend ezen részét a RÖK zárt ülésen tárgyalta, erről külön 
jegyzőkönyv készült. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök megköszönte a jelenlévők munkáját, és az ülést bezárta. 
 
 
 
     k.m.f. 
 
 
 
        Dr. Kisfalvi Péter  
         Elnök 
 
 

 


